
Zápis  zo zasadnutia  Komisie  životného  prostredia,  výstavby  a územného

plánovania,  konaného  dňa 16.06.2020  o 17:00  hod.

v zasadačke  Obecného  úradu  Jaslovské  Bohunice

Prítomní  členovia  komisie:  Ing. [uboš  Bokor,  Ing. Peter  Kiripolský,  Ing. Marián  Vajdečka,

Ospravedlnení:  Rudolf  Grác,  Ing. Slivenský

Prítomní  za obecný  úrad: starostka  - Božena  Krajčovičová,  Zuzana  Kordiaková,  Ing. Zemko

Jozef,  Bobek  -  stavebný  dozor

Program  rokovania:

- Hasičská zbrojnica

- projektová  dokumentácia  vyregulovanie  výmenníkovej  stanice  Ubytovňa

- Domček  pre rybárov

Hlasovanie: za:  3 (Bokor,  Kiripolský,  Vajdečka)

proti:  0

zdržal  sa: 0

Komisia  odsúhlasila  program.

1.  Požiarna  zbrojnica

Komisia  bola oboznámená  s doručením  4 cenových  ponúk  na vybrané  stavebné  práce

týkajúce  sa vykonania  nevyhnutných  prác  na stavbe  HZ. Preštudovala  si podrobne  všetky

cenové  ponuky,  vyhodnotila  najlacnejšiu  firmu  na realizáciu  nevyhnutných  prác  na uzavretí

stavby  pred  nežiadúcimi  vplyvmi  počasia.  Komisia  zadala  za úlohu  obci  osloviť  vybrané  firmy

a zistiť  záujem  o realizáciu  len časti  stavby,  ktorá  bola prieskumom  trhu  naceňovaná.  Komisia

súhlasí  s realizáciou  povlakovej  krytiny,  tepelnej  izolácie,  klampiarskych  konštrukcií

a kovových  stavebných  konštrukcií  firmou  Termomont  Dolná  Krupá  s.r.o.  a doplnenie

silnoprúdových  a slaboprúdových  rozvodov  firmou  Elmero  s.r.o

Komisia  súhlasí  s uzavretím  stavby  a vykonaním  nevyhnutných  prác.

Hlasovanie:  za:  3 (Bokor,  Kiripolský,  Vajdečka)

proti:  0

zdržal  sa:  0

2. Projektová  dokumentácia  vyregulovanie  výmenníkovej  stanice  Ubytovňa

Komisia  bola oboznámená  so stavom  PD a dopracovaní  PD na vyregulovanie  objektov

Ubytovne.  Navrhovaný  stav  vyregulovania  vysvetlil  Ing. Kubíček.  Komisia  zvažuje  možnosť

zrušiť  zásobovanie  všetkých  objektov  s TÚV  z hlavných  výmenníkov  vo výmenníkovej  stanice



a nahradiť  ich elektrickými  bojlermi.  Komisia  dala preveriťlng.  Kubíčkovi  predpokladanú

spotrebu  el. enerie.

Komisia  berie  na vedomie  uvedené  informácie.

Hlasovanie:  za: 4 (Bokor,  Kiripolský,  Vajdečka)

proti:  0

zdržal sa: 0

3. Domček  pre rybárov

Komisia  bola informovaná  o výsledku  prieskumu  trhu  na stavbu  Domček  pre rybárov  a taktiež

o prepracovaní  rozpočtu  stavby,  nakol'ko  projekčný  rozpočet  bol neaktuálny.  Rozpočtovaná

cena bola navýšená.  Komisia  navrhuje  osloviť  živnostníkov  s požiadavkou  o necenenie  výkazu

výmer.

Komisia  berie  na vedomie  uvedené  informácie.

Hlasovanie: za  :

proti:

zdržal sa:

3 (Bokor,  Kiripolský,  Vajdečka)

o

o

Ing. [uboš  Bokor

predseda  Komisie  životného  prostredia,  výstavby  a územného  plánovania


